
Referat fra styremøte i Gjeving Vel den 10. juni 2010 

Til stede: Thomas, Svein Olav, Per, Anna Brit, Grete 

Sak nr 1.  Referat fra forrige møte. 

Ikke skrevet, droppet. 

Sak nr 2. Brev inn – brev ut. 

Etter et møte mellom bryggekomiteene på Gjeving og Lyngør, har Thomas skrevet et brev til 
Tvedestrand kommune og redegjort for konklusjonen fra møtet, som er som følger;  
bryggekomiteene  er ikke enige om:                                                                                                                          
#  plassering av utriggerne                                                                                                                                             
#  fordelinga av plasser mellom Gjeving og Lyngør                                                                                              
#  å innbetale seg i kostnadene til å flytte bryggene                                                                               
Komiteene er enige om:                                                                                                                                              
#  at velforeningene skal disponere sjøarealet SS4 

Sak nr 3. Brøyteavtalen. 

Vi gikk igjennom påmelding til brøyting, og besluttet å sende en påminnelse til de som bor langs 
privat veg, og som risikerer ingen brøyting for noen av beboerne langs veien dersom ikke alle melder 
seg på.  Videre vil vi melde fra på medlemsmøtet i november om hvilke/‐n vei som ikke blir brøyta 
neste vinter pga manglende avtaler. 

Sak nr 4.  St. Hans feiring. 

Planlegger og fordeler arbeid i forhold til dugnad for bålbygging, båttransport, plakater, natursti og 
premier. 

Sak nr 5.  Eventuelt. 

Badeplassen ved Ålekartjenna gror igjen.  Forslag: Dugnad for rydding av kratt, og sette flåten på 
vannet. Svein Olav snakker med kommunen ang tillatelse, regler og ansvarsforhold i forhold til flåta. 
Thomas snakker med grunneier Knut Bergendal om rydding. Dugnad planlagt til onsdag 30. juni kl 18. 
Ta med redskap. 

Einarsvika. Det er kjøpt inn alarmsystem til septiktanken som skal monteres. 

 

Gjeving den 29. juni 2010.  

Grete Jensen, sekretær 

                                                          

 

 


